
1 

 

PROTOKÓŁ  Nr VIII.2024 

z przebiegu VIII Sesji Rady Gminy Bogdaniec 

odbytej w dniu 16 grudnia 2024r. godz. 17:01 

 

 

Na skład 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Wójt Gminy Bogdaniec 

2. Zastępca Wójta Gminy Bogdaniec 

3. Ks. Proboszcz Gabriel Stożek 

4. Sekretarz Gminy Bogdaniec 

5. Skarbnik Gminy Bogdaniec 

6. Sołtysi Gminy Bogdaniec 

7. Pracownicy urzędu gminy 

 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Otwarcia VIII Sesji Rady Gminy Bogdaniec dokonała Beata Wiśniewska – Przewodnicząca 

Rady. Stwierdziła quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Poinformowała, iż obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad będą udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w biurze rady. Ponad poinformowała 

o obowiązkach w zakresie nieujawniania, bez uzasadnionej potrzeby, danych osobowych osób 

niebędących funkcjonariuszami publicznymi, niepełniącymi funkcji publicznej, ani niezwiązanych 

z tą funkcją.  

Proszę Państwa, wracamy do pięknej tradycji sesji świątecznej, tak zwanej opłatkowej.  

W związku z tym oddaję głos księdzu proboszczowi Gabrielowi Stożkowi z prośbą 

o błogosławieństwo na nadchodzące święta Bożego Narodzenia oraz Nowy Rok. 

 

Ks. Prob. Gabriel Stożek - Szanowni Państwo, ogromnie jestem zaszczycony tym, że mogę 

być razem z wami tu na tej uroczystej sesji, którą przeżywacie na zakończeniu roku, który 

podsumowuje całość działania naszej wspólnoty. Jesteście bardzo szerokim gremium 

zgromadzonym tutaj, jesteście przedstawicielami wszystkich mieszkańców naszej gminy. Dlatego 

też rozpoczynając, pragnę bardzo gorąco i serdecznie pogratulować Państwu tego, że odważyliście 

się podjąć taką rolę, takie zadanie wyznaczone Wam przez społeczność naszej gminy, bo to jest 

mandat otrzymany od naszych mieszkańców. Jesteście ich reprezentantami, jesteście tymi, którzy 

otrzymali pełnię władzy w ich imieniu, by reprezentować wszelkie sprawy, które pojawiają się w 

życiu naszej gminy, w życiu naszych rodzin. Wiemy o tym doskonale, że życie niesie ze sobą 

najrozmaitsze sytuacje, i to przepiękne, radosne, wspaniałe, ale również i to smutne, czasem bardzo 

trudne. I to was, jako do reprezentantów tej wspólnoty, należy podejmowanie decyzji, jak rozwiązać 

te sprawy. Zawsze dokonywano tego w pełni odpowiedzialnie za to, jakie grono tworzycie.  

I tego Wam życzę, byście nadal byli ludźmi odważnymi, pełnymi wewnętrznej chęci i mocy do 
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tego, ażeby czynić wszystko dla dobra tej wspólnoty. To jest bardzo ważne, ale równocześnie 

 to wymaga od każdego z Was ogromnej właśnie tej determinacji, ale również jej odwagi.  

W tych sytuacjach, w jakich się czasem możemy znaleźć, nie wolno nam nigdy chować głowy 

w piasek. Nie wolno nam nigdy odwracać się do sprawy plecami. Trzeba podejmować te zadania 

i rozwiązywać je dla dobra społeczności, którą reprezentujecie. Dlatego też życzę wam właśnie 

wiele tej Bożej siły, Bożej odwagi, Bożej miłości w tym podejmowaniu tych wszystkich spraw, 

które są, które Was czekają i z którymi się zatkniecie. Jednocześnie takiej odwagi, która pozwoli na 

to, ażeby widzieć to życie naszej społeczności gminnej właśnie w świetle jasnym. Dlatego też niech 

Pan Bóg daje siłę i moc, niech daje odwagę, ale równocześnie daje też możliwość otwierania się na 

potrzeby drugiego człowieka. Życzę Wam, w Państwa służbie, tego, co jest najważniejsze, a więc 

Pana tym ludem narodowym, i bycia z tymi ludźmi razem. To jest też bardzo ważne. Czasem 

zdarzają się takie sytuacje, że niektórzy próbują gdzieś tam się tych spraw wycofać, zrezygnować. 

Tutaj nie ma takiej możliwości. Jesteśmy wszyscy, bo ja też jestem członkiem tej wspólnoty i zdaję 

sobie doskonale sprawę, że kiedy są takie sytuacje, kiedy należy zwracać uwagę na to, że nie mogę 

uczynić ani pół kroku wstecz. Do tego potrzeba tej determinacji, do tego potrzeba tej odwagi, do 

tego potrzeba tej wewnętrznej mocy i siły. Tego Wam wszystkim życzę. Życzę również Waszym 

rodzinom siły, błogosławieństwa bożego, ale też i popierania Was w tej pracy, w tym działaniu. 

To bez ich pomocy, bez ich wsparcia nie da się wielu rzeczy załatwić. Dlaczego? To dlatego,  

że zajmując się sprawami innych, czasami musicie tłumaczyć swoim bliskim, że w tej chwili 

rzeczywiście nie mam czasu na to, żeby rozwiązywać pewne inne sprawy te nowe. I wszystko się 

uda, jeżeli rzeczywiście rodzina to zrozumie, jeżeli rodzina to przyjmie. Myślę, że każdy z Was, 

decydując się na podjęcie tej drogi, ma też i decyzję swojej rodziny. To tak zgadzamy się, tak 

popieramy, będziemy wspierać i za to Pan Bóg Wam Błogosławi. Waszym rodzinom życzę tego, 

by ten czas Świąt Bożego Narodzenia był okazją właśnie do tej radości, do możliwości przebywania 

z sobą, tego otwierać się, radować się, ale równocześnie umieć dawać siebie drugim. Zwłaszcza 

swoim bliskim. Niech te święta będą pełne dobra, bożego błogosławieństwa, pokoju i radości. 

 A nowy rok będzie szczęśliwym, błogosławionym i bezpiecznym. Szczęść Boże. Bóg zapłać. 

Powstańmy, o Boże, pomódlmy się właśnie w tej intencji. Niech Pan Bóg wspiera nasze wołania. 

Niech Pan Bóg daje nam świat i noc i napełnia nasze prośby Panie Błogosław, Ojcze nasz, któryś 

jest w niebie,  święcie imię Twoje, przyjdź królestwo Twoje, bądź wola Twoja, jako w niebie tak 

 i na ziemi, chleba naszego poprzedniego daj nam dzisiaj i odpuść nam nasze winy, jako i my 

odpuszczamy naszym winowajcom i nie wódź nas na pokuszenie, ale nas zbaw ode złego amen. 

Chwała Ojcu i Synowi Duchowi Świętemu. Jak było na początku, teraz i zawsze i na wieki wieków 

amen. Módlmy się. Wszechmogący Boże, pobłogosław ten chleb i spraw, aby w naszym ręku stawał 

się chlebem serca dla każdego, którego spotkamy na drodze naszego życia. Niech Pan błogosławi  

i obdarza radością, ale również i otwartością naszych serc na Cześć Chrystusa, Pana naszego. – 

Odśpiewano Kolendę. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Bardzo serdecznie dziękuję za przybycie,  

za błogosławieństwo, za życzenia. Ja także się do nich dołączam. I proszę Państwa, tak symbolicznie 

proszę się podzielić opłatkiem. Wszystkiego dobrego. Tak, zdrowia przede wszystkim. Jeszcze raz 

bardzo serdecznie dziękuję księdzu proboszczowi za przybycie, za kilka słów miłych, takich 

ciepłych, wprowadzających nas w nastrój już świąteczny. A teraz, jeżeli państwo pozwolicie, 

przechodzimy do porządku naszej sesji proponuję następujący porządek obrad. 
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1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy Bogdaniec. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Bogdaniec. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec na lata   

    2024-2028.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

     z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia i rozliczenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów    

    inwestycji służących ochronie środowiska realizowanych na terenie Gminy  Bogdaniec    

    polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników   

    bezodpływowych na nieczystości płynne. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej   

    przebiegu. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na   

    terenie Gminy Bogdaniec, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Bogdaniec oraz    

    ustalenia warunków i zasad korzystania z nich. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  

      w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu    

     zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/4, 58/3, 58/8,59/3, 59/1, 58/4, 58/5,    

     58/6 i 59/2 położonych w Bogdańcu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji   

      Gminy Bogdaniec do roku 2031. 

13. Budżet Gminy Bogdaniec na rok 2025: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

2) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych, 

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4) dyskusja, 

5) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec    

      na lata 2025-2028. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Bogdaniec    

      na rok 2025. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bogdaniec na rok 2025. 

18. Przyjęcie protokołu z przebiegu VII Sesji Rady Gminy Bogdaniec. 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

20. Sprawy różne (wnioski i informacje). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – Czy są inne propozycje do porządku obrad? 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy Bogdanie – Proszę o zdjęcie trzech punktów  

z porządku obrad sesji, a mianowicie punkt 8, czyli podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu, punktu 9 podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Bogdaniec, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Bogdaniec oraz ustalenia warunków i zasad korzystania 

z nich i punkt 10 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego i w miejsce punktu 8 wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi gorzowskiemu na realizację zadania 
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remont przepustu pod drogą powiatową numer 1416F, usunięcie awarii związanej  

z zalewaniem jezdni w miejscowości Stanowice działka numer 30/1. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – zwróciła się z pytaniem, kto z państwa 

Radnych jest za zdjęciem z porządku obrad trzech punktów tj.: pkt-u 8, 9 i 10? 

 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – zwróciła się z pytaniem, kto z państwa 

Radnych jest za wprowadzeniem w miejsce punktu 8 projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej powiatowi gorzowskiemu na realizację zadania remont przepustu pod drogą 

powiatową numer 1416F, usunięcie awarii związanej z zalewaniem jezdni w miejscowości 

Stanowice działka numer 30/1. 

 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła w/w wniosek. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – zwróciła się z pytaniem, kto z państwa 

Radnych jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem wprowadzonych zmian. 

 

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnieniem 

wprowadzonych zmian. 

 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, przechodzimy do punktu 3 

Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Bogdaniec, bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Ad. 3 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - przedstawił informację z działalności międzysesyjnej 

Wójta Gminy  za okres od 18 listopada do 15 grudnia 2024r. Tematyka dotyczyła: 

1.Wydanych zarządzeń w sprawie: powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego 

się awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. W dniu 26 listopada bieżącego roku 

stopień nauczyciela mianowanego uzyskał nauczyciel Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Bogdańcu. Kolejne zarządzanie wyznaczenia Pani Zofii Frączek, nauczyciela gminnego 

przedszkola publicznego w Jeninie do zastępstwa dyrektora przedszkola w przypadku jego 

nieobecności. Zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. Wydano dwa zarządzenia w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. Zarządzenie numer BR.0050.73.2024 z dnia 27 listopada 

br. wprowadzono do budżetu kwotę 317.299,85 zł., w tym dział 750 administracja publiczna, 

zwiększono dotację o kwotę 15.808,48 zł zadanie zakresu Urzędu Stanu Cywilnego i ewidencji 

ludności. Środki pochodzące z Funduszu Pomocy dla Obywateli Ukrainy w kwocie 56,83 zł na 

nadanie numeru PESEL. Środki pochodzące z Funduszu Pomocy dla Obywateli Ukrainy w kwocie 

6,33 zł. potwierdzenie tożsamości. Dział 758 Różne rozliczenia - środków pochodzące z Funduszu 

Pomocy dla Obywateli Ukrainy w kwocie 13.106 zł., są to dodatkowe zadania oświatowe dla 

obywatela Ukrainy. Dział 852 Pomoc społeczna -  zmniejszenie dotacji o kwotę 39.008,76 zł. ( ŚDS 

Krzyszczynka), zmniejszenie dotacji o kwotę 814,00 zł. składki na ubezpieczenia zdrowotne 

opłacane dla osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, zmniejszenie dotacji o 

kwotę 5.139 zł., (zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenie 

społeczne), zmniejszenie dotacji o kwotę 6.747 zł., (dofinansowanie do wypłaty zasiłków stałych), 

zwiększenie środków pochodzących z Funduszu Pomocy dla Obywateli Ukrainy w kwocie 1.765 

zł., (posiłek dla dzieci i młodzieży), zwiększenie środków pochodzących z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 w kwocie 1.655,97 zł (refundacja podatku VAT.) Dział 854 edukacyjna 
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opieka wychowawcza, zmniejszenie dotacji o kwotę 5.592 zł, (stypendia dla uczniów) oraz 

zwiększenie środków z Funduszu Pomocy dla Obywateli Ukrainy w kwocie 1.584 zł. W dziale 855 

rodzina, zwiększenie dotacji celowej w kwocie 337.000 zł oraz środki pochodzące z Funduszu 

Pomocy dla Obywateli Ukrainy w kwocie 3.450 zł (świadczenie rodzinne zwiększenie dotacji  

w kwocie 168 zł (karta dużej rodziny). Przeniesiono z rezerwy ogólnej kwotę 8.520 zł do działu 

transport i łączność (zwrot opłaty linii nr 4, Lubuski Urząd Wojewódzki oraz rodzina, zwrot dotacji 

oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem). Kolejne zarządzenie o numerze 

BR0050.79.2024 z dnia 6.12.2024 r. zmiany dokonano w celu dostosowania planu wydatków do 

odpisów na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalny w placówkach oświatowych i dotyczy kwoty 

23.505 zł. 

2. Gospodarki nieruchomościami: W dniu 19.11.2024 r. ogłoszono I przetarg ustny nieograniczony 

na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Jenin działka nr 692 o pow. 0,4909 ha. Cena 

wywoławcza nieruchomości to: 610.000,00 zł, wadium w wysokości: 61.000,00 zł, minimalne 

postąpienie:  6.100,00 zł, numer księgi wieczystej: GW1G/00104544/8. Przetarg ustny licytacyjny 

odbędzie się w dniu 30 grudnia 2024 r. W dniu 29.11.2024 r. ogłoszono I przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Łupowo działka nr 33/9 o pow. 

0,50 ha. Cena wywoławcza nieruchomości wynosi: 370.000,00 zł, wadium wynosi: 37.000,00 zł,  

minimalne postąpienie:  3.700,00 zł, numer księgi wieczystej: GW1G/00104544/8.  Przetarg ustny 

licytacyjny odbędzie się w dniu 23 stycznia 2025 r. W dniu 10 grudnia 2024 r. odbył się IV 

publiczny przetarg pisemny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości: numer działki: 55/9 obręb: 

4-Bogdaniec cena wywoławcza: 75.000,00 zł, wadium: 7.500,00 zł – brak nabywców, działka nr 

295/14 oraz 1/3 udziału w działce 295/15 obręb: 4-Bogdaniec cena wywoławcza: 80.000,00 zł,       

wadium: 8.000,00 zł – brak nabywców,  działka nr: 295/13 oraz 1/3 udziału w działce 295/15 obręb: 

4-Bogdaniec cena wywoławcza: 85.000,00 zł, wadium: 8.500,00 zł – brak nabywców,  działka nr: 

295/12 oraz 1/3 udziału w działce 295/15 obręb: 4-Bogdaniec,  cena wywoławcza: 74.000,00 zł, 

wadium: 7.400,00 zł, liczba złożonych ofert: 1, kwota zbycia nieruchomości netto: 74.101,00 zł. 

Zawarcie umowy z Panią Edytą Żylewicz reprezentującą Przychodnię Bogdaniec na wynajem 

pomieszczeń budynku przy ul. Leśnej 9 w Bogdańcu o powierzchni 115,05 m2  na okres od 

01.01.2025r. do 31.12.2025r. Zawarcie umowy z Panią Magdaleną Białowąs reprezentującą 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Przychodnia Dworcowa" w Gorzowie 

Wielkopolskim na wynajem pomieszczeń budynku przy ul. Leśnej 9 w Bogdańcu o powierzchni 

użytkowej 94,77 m2 oraz udział w części wspólnej 4,79 m2 na okres od 01.01.2025r. do 31.12.2025 

3. Spotkań roboczych z: Mieszkańcami ul. Zielona Dolina w Jeninie w sprawie budowy drogi. 

Członkami Klubu Kreatywny Bogdaniec. Prezesem GBS w Barlinku w sprawie bieżącej 

współpracy. Sołtysem Sołectwa Chwałowice Małgorzatą Jewiak w sprawie sytuacji bytowej 

mieszkanki Chwałowic. Sołtysem Sołectwa Gostkowice w sprawie bieżących spraw sołectwa. 

Nadleśniczym Nadleśnictwa Bogdaniec Piotrem Pietkunem w sprawie możliwości stworzenia 

ścieżki rowerowej na terenie Nadleśnictwa Bogdaniec. Dyrektorem Specjalistycznego Ośrodka 

Wsparcia dla osób doznających przemocy domowej Panią Mariolą Ziółkowską dotyczące zakresu 

współpracy z gminą Bogdaniec. Rada Budowy w sprawie budowy i przebudowy budynku OSP w 

Bogdańcu. Przedstawicielem VOLTRA w zakresie optymalizacji kosztów energii. Panem 

Sławomirem Zarębskim z Koła Łowieckiego Knieja - Lubocierz oraz Radną Agnieszką Pielecha w 

sprawie możliwości odłowienia dzików podchodzących blisko zabudowań w Łupowie. 

Pracownikami Urzędu Marszałkowskiego w Zielonej Górze w sprawie możliwości przyspieszenia 

realizacji ZIT MOF GW. Dyrektorem PWiK w Gorzowie Wielkopolskim oraz Kierownikiem 

Referatu Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie przejęcia sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej w Racławiu i Łupowie.  

 

4.Innych spotkań: Z Pracownikami Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bogdańcu, 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Krzyszczynce, Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w 
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Racławiu w związku z Dniem Pracownika Socjalnego. II Gminny Przegląd Twórczości Dziecięcej 

„Pokaż nam swój talent przedszkolaku”, uroczyste obchody 50-lecia pożycia małżeńskiego, 

Mikołajkowy Turniej Tenisa Stołowego o Puchar Wójta Gminy Bogdaniec  „Wybierz sport. Nie 

używki”, I Mikołajkowy Turniej Piłki Nożnej w Bogdańcu organizowanym przez GKP Bogdaniec 

o puchar Wójta Gminy Bogdaniec, Konwent włodarzy z okazji 25-lecia Zgromadzenia Gmin 

Województwa Lubuskiego, Jarmark Bożonarodzeniowy w Łupowie, Jarmark Bożonarodzeniowy 

organizowanym przez Gminą Bibliotekę Publiczną w Bogdańcu, SDŚ w Krzyszczynce oraz COM 

w Racławiu, otwarcie Lubuskiego Centrum Cyfryzacji GO Cloud Sp. z o.o. w Gorzowie 

Wielkopolskim oraz siedziby Biura Zamiejscowego Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Lubuskiego, II Powiatowo-Gminne Obchody Zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego w Starym 

Polichnie, Międzynarodowy Piknik Mikołajkowy zawodów Mini żużlowych w Stanowicach, 

zakończenie sezonu Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych Sekcja Bogdaniec, Wigilia 

sołecka w Bogdańcu, otwarcie Rezerwatu Przyrody „Torfowisko Ustronie”. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo Panie Wójcie. Czy są pytania 

lub uwagi do przedstawionej informacji? Nie słyszę. W związku z tym przechodzimy do punktu 

kolejnego, 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. Oddaję głos 

Pani Skarbnik. 

 

Ad. 4 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo,  

do budżetu po stronie dochodowej i wydatkowej wprowadzamy kwotę 90.736,08 zł. Po zmianach 

określa się łączną kwotę planowanych dochodów w wysokości 62. 371.943,51 zł. Dochody bieżące 

stanowią 45.570741,98 zł. Natomiast dochody majątkowe 16. 801. 201,53 zł. Zwiększamy kwotę 

wydatków. Po zmianach określa się wydatki w kwocie 62. 925.623,72 zł. Bieżące stanowią 42. 153. 

174,20 zł. Majątkowe 20.772. 449,52 zł. W uchwale budżetowej na 2024 rok wprowadzamy 

następujące zmiany. Dochody z Funduszu Przeciwdziałania COVID w wysokości 13.396.336,48 zł. 

Natomiast dochody i wydatki z Funduszu Pomocy dla Obywateli Ukrainy w wysokości 264. 447,56 

zł. Zwiększenia dotyczą administracji publicznej, dofinansowania ze środków PFRON w ramach 

programu Stabilne Zatrudnienie, gospodarki komunalnej i ochrony środowiska dofinansowania z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej do programu Czyste 

Powietrze oraz środki z Funduszu Pomocy z programu rządowego Asystent Rodziny w 2024 roku. 

Dziękuję bardzo. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są pytania do Pani Skarbnik w tym 

punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 
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Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w 

załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec na lata   

2024-2028. Ponownie proszę Panią Skarbnik. 

 

Ad. 5 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, 

wieloletnia prognoza finansowa jest niczym innym, jak odzwierciedleniem tego, co znajduje się w 

budżecie. Wójt przedstawił Państwu informacje z realizacji zarządzeń, które wprowadziliśmy do 

budżetu. Tym samym aktualizujemy wieloletnią prognozę finansową po stronie dochodowej  

i wydatkowej. Dziękuję bardzo. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Czy są pytania do Pani Skarbnik w tym 

punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec na lata 2024-2028.została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Bardzo proszę Panią 

Sekretarz o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Ad. 6 

 Jolanta Dauksza – Sekretarz Gminy - Dziękuję bardzo. dotyczy wyrażenia zgody na najem 

jednego pomieszczenia o powierzchni 10 m2 usytuowanego w budynku Ośrodka Zdrowia na 

pierwszym piętrze. W tym pomieszczeniu od wielu lat prowadzona jest protetyka. Pani kończy się 

umowa 31 grudnia br., wobec tego Pani wystąpiła z wnioskiem o przedłużenie umowy na kolejny 

rok. Jeśli macie Państwo pytania, to bardzo proszę, postaram się odpowiedzieć. Dziękuję bardzo. 
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Beata Wiśniewska - Dziękuję bardzo Pani Sekretarz. Czy są pytania do Pani Sekretarz w 

tym punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

(uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia i rozliczenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów    

inwestycji służących ochronie środowiska realizowanych na terenie Gminy  Bogdaniec   

polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników  

bezodpływowych na nieczystości płynne. Bardzo proszę Pana Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Ad. 7 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - Dziękuję. Przedstawiona Państwu uchwała 

szczegółowo określa zasady udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

inwestycji służących ochronie środowiska realizowanych na terenie gminy Bogdaniec,  

a polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników 

bezodpływowych na nieczystości płynne. W poprzedniej uchwale sprzed 12 lat w sprawie 

określenia zasad udzielenia dotacji celowej na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 

szczelnych zbiorników odpływowych na terenie gminy Bogdaniec nie zostało konkretnie wskazane 

na zakup jakich urządzeń przyznawana jest dotacja, koszty niekwalifikowane były zbyt uogólnione. 

W przedłożonym projekcie uchwały zostało doprecyzowane koszty kwalifikowane co do urządzeń, 

że mają to dofinansowanie będą objęte wyłącznie fabrycznie nowe i montowane po raz pierwszy 

urządzenia zapewniające poziom oczyszczania ścieków zgodnie z przepisami prawa. Poszerzono 

również katalog niekwalifikowanych kosztów, w brzmieniu że dofinansowanie dotacją nie 

podlegają wydatki w ramach przedsięwzięć w zakresie kosztów zakupowych, pojedynczych 

elementów, nie stanowiących kompleksowej technologii, kosztów robocizny wykonywanej we 

własnym zakresie przez podmioty uprawnione do trzymania dotacji. Kosztów sporządzonej 

dokumentacji oraz uzyskania wymaganych decyzji i pozwoleń administracyjnych i przewidzianych 

przepisami prawa. Kosztów zakupu nieruchomości gruntowych, na których ma być posadowiona 

przydomowa oczyszczalnia szczeków lub szczelny zbiornik bezodpływowy, kosztów obsługi 

kredytów, w tym odsetek i prowizji i innych zobowiązań finansowych, kosztów bieżącej 
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konserwacji, eksploatacji, oczyszczania oraz zbiorników bezodpływowych, kosztów związanych  

z likwidacją istniejącego zbiornika na nieczystości płynne, kosztów transportu i wydatków 

poniesionych przed zawarciem umowy o przyznanie dotacji. Ważne jest, że kwota dotacji zostałaby 

zwiększona, jeśli państwo przyjmiecie z 2,5 tys. zł do 3,5 tys. zł. Dodatkowo istnieje możliwość 

przy osobach, które nie posiadają środków na zakup w całości takiego urządzenia, to kwota do 50% 

i nie więcej niż 3,5 tys. zł. może być rozbita w fakturze na dwie osoby płacące na wnioskodawcę  

i na dofinansowanie z urzędu, więc ponosi tylko swoją część, a pozostałą część na rachunek 

wskazany w fakturze wykonawcy lub sprzedawcy będzie przekazana ze środków gminy. Tak, żeby 

to ułatwiło możliwość założenia takich urządzeń. W roku ubiegłym były tylko dwa takie wnioski 

pozytywnie rozpatrzone. Proszę o przyjęcie proponowanego projektu uchwały.  

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytania do Pana Wójta w tym 

punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

udzielenia i rozliczenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie 

środowiska realizowanych na terenie Gminy  Bogdaniec   polegających na budowie przydomowych 

oczyszczalni ścieków oraz szczelnych zbiorników  bezodpływowych na nieczystości płynne została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi gorzowskiemu na realizację 

zadania remont przepustu pod drogą powiatową numer 1416F, usunięcie awarii związanej  

z zalewaniem jezdni w miejscowości Stanowice działka numer 30/1, oddaję głos Panu 

kierownikowi Marcinowi Mieczkowskiemu.  

 

Ad. 8 

Marcin Mieczkowski – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy - 

Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczy naprawy przepustu w miejscowości Stanowice przy 

gminnym parku. Przepust jest zniszczony, wymaga naprawy, gdyż zalewa mocno posesję numer 47  

w Stanowicach. Woda spływa z parku, jak i z drogi powiatowej po licznych oględzinach, których 

również uczestniczył sołtys Stanowic, podjęliśmy decyzję, aby naprawić wspólnie,  

z Powiatowym Zarządem Dróg. Dlatego też proszę o podjęcie uchwały, abyśmy mogli naprawić ten 

przepust i ustrzec posesję nr 47 przed potopieniami przy nawalnych deszczach. 
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Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania do Pana Kierownika w tym punkcie? Nie 

słyszę. Wobec tego proszę o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej powiatowi gorzowskiemu na realizację zadania remont przepustu 

pod drogą powiatową numer 1416F, usunięcie awarii związanej z zalewaniem jezdni w 

miejscowości Stanowice działka numer 30/1 została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym 

(uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 9 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu   

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ewid. 55/4, 58/3, 58/8,59/3, 59/1, 58/4, 58/5,       

58/6 i 59/2 położonych w Bogdańcu. Bardzo proszę ponowie Pana Kierownika. 

 

Ad. 9  

Marcin Mieczkowski – Kierownik RIT Urzędu Gminy - Szanowni Państwo, na sesji w dniu 

18 listopada br. podjęliście Państwo uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania planu 

miejscowego zagospodarowania przestrzennego dla tych działek wymienionych w projekcie. 

Jednak okazało się, że należy podjąć uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 

planu, gdyż ten plan istnieje. Tutaj błąd troszkę prowadził nas urbanista i chcemy to teraz naprawić, 

dlatego prosimy też o podjęcie uchwały o zmianie tego planu. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania do Pana Kierownika w tym punkcie? Nie 

słyszę. Wobec tego proszę o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 
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Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu   zagospodarowania przestrzennego dla 

działek nr ewid. 55/4, 58/3, 58/8,59/3, 59/1, 58/4, 58/5, 58/6 i 59/2 położonych w Bogdańcu została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji   

Gminy Bogdaniec do roku 2031. Bardzo Proszę Pana Jarosława Pasterskiego - Zastępcę Wójta  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Ad. 10 

Jarosław Pasterski – Zastępca Wójta Gminy - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, 

przygotowany został projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia gminnego programu 

rewitalizacji gminy Bogdaniec do roku 2031. Projekt tej uchwały jest uzupełnieniem dyspozycji 

artykułu 17 ustawy o rewitalizacji, a także jest kolejnym etapem przyjętej już uchwały przez 

państwo radnych w dniu 1 października 2024 roku w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji. Przygotowanie tego programu pozwoli dalej opracować  

i procedować w zakresie wprowadzenia rozwiązań zmierzających do polepszenia, usprawnienia 

obszaru zdegradowanego. Proszę Państwa o przyjęcie proponowanego projektu uchwały i 

głosowanie nad tym projektem. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę 

o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym przyjęła przedstawiony projekt uchwały przy 1 głosie przeciw. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Bogdaniec do roku 

2031została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 11 

Budżet gminy Bogdaniec na rok 2025, Proszę Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały 

budżetowej wraz z uzasadnieniem.  
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Ad. 11 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały budżetowej wraz z 

uzasadnieniem, gdzie dochody stanowią w gminie Bogdaniec na 2025 rok kwotę 55.249.870 zł., 

natomiast wydatki 54.249.870 zł., nadwyżka to 1.000.000 zł., 500.000 zł zostanie przeznaczone na 

wykup papierów wartościowych, drugie 500.000 zł na spłatę zadłużenia. Dochody według źródeł 

na 2025 rok składają się z dotacji na zadania zlecone w kwocie 448.673 zł., subwencje ogólną 

7.094.467,89 zł. udziału w podatku PIT i CIT 22.973.147,11 zł oraz dochody majątkowe 8.463.700 

zł. Dochody zewnętrzne w 2025 roku  to dotacje w wysokościach; świadczenia rodzinne kwota 

3.401.000,00, zasiłki stałe, zasiłki okresowe, pomoc w dożywianiu 628,800 zł., dotacje dla 

ośrodków wsparcia (ŚDS) 957.783,00, natomiast Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne jest 

finansowane z Funduszu Solidarnościowego, dotacja na inwestycje to kwota 8.463.700 zł oraz 

środki z Państwowego Funduszu Celowego, a dotyczą transportu zbiorowego, to zwrot za 1 

wozokilometr   z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego w wysokości 540.333,66 zł. Dochody 

majątkowe w roku 2025w wysokości 8.463.700,00 zł., to budowa i remont strażnicy OSP w 

Bogdańcu, remont Szkoły Podstawowej w Jeninie i Lubczynie jest to ciągłość zadania z 2024 roku, 

wpływy z tytułu przekształcenia użytkowania wieczystego w prawo własności, sprzedaż mienia i 

dotacja na remont kościołów. Dochody własne w 2025 roku dotyczą sprzedaży mienia jest to kwota 

około 1000.000,00 zł.. Dzierżawy; dzierżawy pomieszczeń gminnych, dzierżawy gruntów rolnych 

195.000,00 zł. Podatki od osób prawnych 3.450,000 zł. Podatki od osób fizycznych to 3.651,500 zł. 

W skład opłat wchodzą opłaty skarbowe, eksploatacyjne, za zajęcie pasa drogowego, za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego, za wyżywienie w szkołach jest, to kwota około 930.000 zł. Wpływy 

z podatku od czynności cywilnoprawnych 550.000,00 zł., dotyczą udziału sprzedaży 

nieruchomości, umów kredytowych. Wpływy z różnych dochodów 419.900.000,00 zł dotyczą 

dochodów z odsetek, od spadków, darowizn, kar, odszkodowań, wpływów z usług od osób 

przebywających w DPS-ach. Natomiast wydatki dzielimy na wydatki bieżące i wydatki majątkowe, 

44.101.399 zł., to wydatki bieżące, wydatki majątkowe, to 10.148.471 zł. Wydatki na rok 2025 

według źródeł, to; dział Rodzina 3.610.879,00 zł., całe zadanie realizowane jest przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej, dział Oświata23.007.639,56zł., dział Administracja 8.091798,66 zł., 

dział Pomoc Społeczna 3.687.748,00 zł., dział Gospodarka komunalna 1.320.100,00 zł., dział 

Kultura 2.873.891,78 zł. Na rezerwę przeznaczyliśmy kwotę 555.000,00 zł., na obsługę długu 

320.000zł., dział Transport 3.400.000,00 zł., dział Pozostała działalność to 969.013,00, dział 

Ochrona zdrowia 339.000 zł., i dział Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, to 

kwota 6.074.800 zł. Wydatki majątkowe w 2025 roku tak jak wcześniej wspomniałam to 10.148.471 

zł.tj.: drogi wewnętrzne 838.000 zł., są to tylko inwestycje natomiast w remontach zaplanowaliśmy 

ponad 200.000 zł. Zakup działek, to około 100.000 zł. Natomiast na inwestycję planujemy kwotę 

9.210.471zł., a dotyczą budowy i remontu strażnicy OSP Bogdaniec, jest to 5.690.000 zł, z czego 

4.999.300 zł., to dotacja z Polskiego Ładu, remont Szkoły Podstawowej w Jeninie  i Szkoły 

Podstawowej    w Lubczynie, to kwota 1.640.471 zł, dotacja z tej kwoty to tylko 935.000 zł. Dotacja 

na remont kościołów w Stanowicach Lubczynie i Podjeninie 1.499.400 zł i dotacja celowa dla 

powiatu gorzowskiego na remont drogi Stanowice-Lubno 350.000 zł. Wynik budżetu, Szanowni 

Państwo jak na wstępie wspomniałam, dochody stanowią 55.249. 870 zł, wydatki 54.249.870 zł, 

natomiast nadwyżka w  wysokości 1.000.000 zł., zostaje przeznaczona na wykup papierów 

wartościowych i spłatę kredytu. Dziękuję bardzo.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, proszę Panią Karolinę 

Tomczyszyn Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych  o przedstawienie opinii 

Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych. 
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Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych - 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych oraz Przewodniczących 

pozostałych stałych komisji Rady Gminy Bogdaniec z dnia 16 grudnia 2024 r. w sprawie budżetu 

Gminy Bogdaniec na rok 2025 uzasadniając, iż zaplanowane w budżecie gminy na rok 2025 

dochody i wydatki zapewniają realizację przyjętych zadań. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, proszę Panią Dagmarę 

Jastrzębską  Skarbnika Gminy o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej   

w Zielonej Górze. 

 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie uchwały budżetowej Gminy na 2025 rok wyrażoną 

uchwałą Nr 475/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze z dnia 20 listopada 2024 r.  w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Bogdaniec na 2025 rok, ze wskazaniem, że dotację celową sklasyfikowaną w 

dziale 921, rozdział 92120, § 6570 (kwota 1.530.000,00 zł) należy ująć w kolumnie „dotacje dla 

jednostek spoza sektora finansów publicznych”. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, zapraszam państwa  

do dyskusji, kto z państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie?. Nie słyszę wobec tego proszę  

o wnioski Komisji: 

 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – 

Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła projekt uchwały budżetowej Gminy 

Bogdaniec na rok 2025.  

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalna - Komisja w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie przyjęła projekt uchwały budżetowej Gminy Bogdaniec na rok 2025.  

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła projekt uchwały budżetowej 

Gminy Bogdaniec na rok 2025.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, przystępujemy  

do głosowania  nad projektem uchwały budżetowej Gminy Bogdaniec na rok 2025. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, zapoznam państwa  

z wynikami głosowania: za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów, stwierdzam, że 

uchwała w sprawie uchwały budżetowej Gminy Bogdaniec na 2025 rok została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. Gratulujemy Pani Skarbnik. 

 

Tomasz Kwiatkowski – Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, bardzo 

dziękuję za zaufanie i za twierdzenie tego budżetu, ale to nie moja zasługa, bo to przede wszystkim 

zasługa tego wspaniałego zespołu, którym kieruje Pani Skarbnik i zasługa wszystkich 

współpracowników i pracowników tego urzędu. I tu również moje bardzo głębokie podziękowania 

dla Was. 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Szanowni Państwo, Pani Przewodnicząca, tylko 

chwilkę, jak na Oskarach, trzy sekundy. Tak jak Pan Wójt powiedział, to nie jest zasługa jednej 

osoby, to jest zasługa całego zespołu. Państwa, którzy ufacie, zaufaliście Wójtom, którzy 

przesiedzieli z nami naprawdę godziny, żeby złączyć ten budżet. Bardzo serdecznie dziękuję moim 
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dziewczynom, bo bez nich ten budżet nie mógłby być dobrze przygotowany. Życzę wszystkim, by 

ten budżet sprawnie został zrealizowany. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec   

na lata 2025-2028. Ponownie proszę Panią Skarbnik. 

 

Ad. 12 

Dagmara Jastrzębska – Skarbnik Gminy - Szanowni Państwo, Wieloletnia Prognoza 

Finansowa jest dokumentem planistycznym, który w myśl ustawy o finansach publicznych 

powinien w sposób realistyczny wyznaczać ramy polityki finansowej gminy w dłuższym okresie,  

co ma pozytywne oddziaływać na stabilność finansów gminy. Wieloletnia Prognoza Finansowa jest 

jednocześnie długookresową prognozą długu gminy. Określa jego granice, wymuszając wypełnienie 

ustawowych limitów obsługi zadłużenia w perspektywie wieloletniej. Należy podkreślić, że zapisy 

wieloletniej prognozy finansowej wyznaczają ramy finansowe dla uchwał budżetowych w latach 

kolejnych. Ma to kluczowe znaczenie dla planowania zadań publicznych w dłuższej perspektywie. 

To wieloletnia prognoza finansowa odpowiada na pytanie, czy i na ile dopuszczalny jest wzrost 

wydatków bieżących i czy i na ile sytuacja finansowa gminy pozwala zrealizować inwestycje w 

perspektywie średnio- i długookresowej. Jest to szczególnie istotne, ponieważ szereg inwestycji 

wymaga decyzji skutkujących powstaniem 2-3 letnich zobowiązań, a ramy możliwych zobowiązań 

wyznacza właśnie ten dokument. Dlatego przedłożony projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2025-2028 w sposób realistyczny i ostrożny został przygotowany. Dziękuję bardzo. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę 

o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych – Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt uchwały. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt 

uchwały. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady –przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec na lata 2025-2029 wyrażoną uchwałą Nr 476/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 20 listopada 2024 r.   

w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bogdaniec na lata 2025-2029 ze wskazaniem, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa winna być sporządzona na lata 2025-2028. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 
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uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bogdaniec na lata 2025-2028 została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. Proszę 

Pana Andrzeja Biniewskiego przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie planu pracy 

Komisji na rok 2025. 

 

Ad. 13 

Andrzej Biniewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił plan pracy Komisji 

za rok 2025. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę 

o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – 

Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2025. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2025. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025 została 

przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 14 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Bogdaniec na 

rok 2025. Proszę przewodniczących stałych komisji o przedstawienie swoich planów pracy na rok 

2025. 

 

Ad. 14 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – 

przedstawiła plan pracy Komisji na rok 2025. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - przedstawiła plan 

pracy Komisji na rok 2025. 
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Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - przedstawił plan pracy Komisji na rok 2025. 

 

Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę 

o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – 

Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawione plany pracy na rok 2025. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawione plany pracy na rok 2025. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawione plany pracy na 

rok 2025. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 

przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Bogdaniec na rok 2025 została przyjęta 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 15 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bogdaniec na rok 2025. 

 

Ad. 15 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - przedstawiła plan pracy Rady na rok 2025. 

Beata Wiśniewska - Dziękuję. Czy są pytania w tym punkcie? Nie słyszę. Wobec tego proszę 

o wnioski komisji. 

 

Karolina Tomczyszyn – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – 

Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony plany pracy Rady Gminy na 

rok 2025. 

 

Edyta Kiełpińska – Przewodnicząca Komisji Socjalno-Komunalnej - Komisja  

w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony plany pracy Rady Gminy na rok 2025. 

 

Arkadiusz Grzegorczyk – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska - Komisja w głosowaniu  jawnym jednogłośnie przyjęła przedstawiony plany pracy 

Rady Gminy na rok 2025. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Przechodzimy do głosowania. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Zapoznam Państwa z wynikami głosowania,  

za 15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymuje się 0 głosów stwierdzam, że uchwała w sprawie 
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przyjęcia planu pracy Rady Gminy Bogdaniec na rok 2025 została przyjęta jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym (uchwała w załączeniu). 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - Dziękuję bardzo,  przechodzimy do punktu 16 

Przyjęcie protokołu z przebiegu VII Sesji Rady Gminy Bogdaniec. 

 

Ad. 16 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady - każdy z Radnych miał możliwość zapoznania 

się z protokołem w związku z tym przystępujemy od razu do głosowania. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – stwierdzam, że protokół z przebiegu VII sesji 

Rady Gminy Bogdaniec został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję bardzo, przechodzimy do punktu  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ad. 17 - BRAK 

 

Ad.18 Sprawy różne (wnioski i informacje). 

  

Piotr Kamiński – Sołtys sołectwa Gostkowice - chciał poprosić o ponowne wyprofilowanie 

nawierzchni wału, ponieważ po ostatnich opadach deszczu, tych jesiennych dość długich, ponownie 

powybijały się takie dość duże dziury i ponownie mieszkańcy mi zgłaszają problem z przejazdami, 

proszę o ponowne wyprofilowanie nawierzchni. Dziękuję. 

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – dziękuję . Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos? Nie słyszę. To ja sobie pozwolę na  koniec tej sesji.  

Szanowni państwo mieszkańcy gminy Bogdaniec zbliżają się święta Bożego Narodzenia 

składam więc państwu serca płynące najserdeczniejsze życzenia zdrowych i pogodnych świąt 

spędzonych w gronie rodzinnym. Spotkaniom przy wigilijnym stole niech towarzyszy śpiew kolęd 

i atmosfera życzliwości i przyjaźni. Niech w tych magicznych momentach myśli będą wolne od 

trosk i kłopotów. Niech w nadchodzącym Nowym Roku 2025 szczęście nigdy Państwa nie 

opuszcza, a wiara codziennie dodaje sił i energii do tworzenia i realizacji nowych planów. Samych 

sukcesów w Nowym Roku oraz podziękowania za dotychczasową pracę. Wszystkiego dobrego.  

 

Beata Wiśniewska – Przewodnicząca Rady – W związku z wyczerpaniem wszystkich 

punktów dzisiejszych obrad zamykam ósmą sesję Rady Gminy Bogdaniec. Dziękuję wszystkim za 

przybycie i za udział. Dziękuję ślicznie. 

 

Zakończono 18:29. 

Protokołowała: Małgorzata Lewandowicz. 


